
Rada Gminy Miedźno
Komisja Rewizyjna

Protokół nr 23/2022 

XXIII Posiedzenie w dniu 17 marca 2022 
Obrady rozpoczęto 17 marca 2022 o godz. 13:30, a zakończono o godz. 14:26 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków.
Obecni:
1. Zbigniew Ciesielski
2. Małgorzata Grzyb
3. Czesław Trzepizur
4. Piotr Wawrzyniak
5. Waldemar Wosiński
Goście:

1. Grażyna Borycka – Skarbnik;
2. Dariusz Nowak- Inspektor w Referacie Gospodarki Komunalnej.

1. Otwarcie posiedzenia komisji.
Otwarcia  posiedzenia  Komisji  oraz  przywitania  obecnego  na  posiedzeniu  gościa  dokonała
przewodnicząca Małgorzata Grzyb. Przedstawiła proponowany porządek obrad.
1. Otwarcie posiedzenia komisji.
2. Kontrola operacji na mieniu komunalnym (sprzedaż, kupno, zamiana, dzierżawa).
3. Inwestycje gminne.
4. Kontrola działu 600 - Transport i łączność, rozdział 60016 - Drogi publiczne gminne.
5. Kontrola umów zawartych w 2021 roku.
6. Sprawy różne.
7. Zakończenie posiedzenia komisji.
Wobec braku uwag Przewodnicząca poddała porządek obrad pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia porządku obrad.
Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (5)
Zbigniew Ciesielski, Małgorzata Grzyb, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński.
Porządek został przyjęty.
O  godz.  13.34  do  obrad  Komisji  dołączył  Dariusz  Nowak–  Inspektor  w  Referacie  Gospodarki
Komunalnej.

2. Kontrola operacji na mieniu komunalnym (sprzedaż, kupno, zamiana, dzierżawa).
Temat omówił Inspektor Dariusz Nowak mówiąc, że jedynym zakupem gminy było nabycie działki przy
przepompowni ścieków w miejscowości Izbiska. Dodatkowo powiedział, że w związku z postępowaniem
administracyjnym dotyczącym przebudowy ulicy  Ogrodowej w Miedźnie  na podstawie  prawomocnej
decyzji  Starosty Kłobuckiego,  Gmina pozyskała  40 działek.  Dodał  również,  że  na podstawie  decyzji
Wójta Gminy Miedźno z związku z art. 98 ust. 1 ustawy o gospodarce nieruchomościami pozyskano 16
działek z całego terenu gminy. Jednocześnie poinformował że w roku ubiegłym Gmina nie sprzedała ani
nie wymieniła żadnej nieruchomości. 
Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad.
O godz. 14.03 obrady Komisji opuścił Dariusz Nowak– Inspektor w Referacie Gospodarki Komunalnej.

3. Inwestycje gminne.
Przewodnicząca Małgorzata Grzyb odczytała informację w sprawie inwestycji gminnych pozostawioną
przez Inspektora Krzysztofa Zyśka. Radni nie wnieśli uwag.
Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad.



O godz. 14.09 do obrad Komisji dołączyła Grażyna Borycka – Skarbnik.

4. Kontrola działu 600 - Transport i łączność, rozdział 60016 - Drogi publiczne gminne.
Skarbnik przedstawiła informację na temat kontroli działu 600 - Transport i łączność, rozdziału 60016 -
Drogi publiczne gminne.
Radny  Ciesielski  zapytał,  czy  w  związku  z  rosnącymi  cenami  materiałów  budowlanych,  firmy
wykonujące na terenie gminny inwestycje m.in. drogi gminne nie wnioskują o aneksowanie umów 
i podnoszenie cen swoich usługi.
Skarbnik odpowiedziała, że na ten moment żadna z firm nie wniosła o taki aneks.
Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad.

5. Kontrola umów zawartych w 2021 roku.
Radni zapoznali się z rejestrem umów za rok 2021. Nie wniesiono uwag.
Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad.

6. Sprawy różne.
Radny Wosiński zapytał o postęp prac w Zespole Szkolno - Przedszkolnym w Mokrej.
Skarbnik odpowiedziała, że działania są zaawansowane, wykonawcy dążą do tego aby jak najszybciej
ukończyć pracę.

7. Zakończenie posiedzenia komisji.
O godz. 14.26 Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji.

Przewodnicząca Komisji 
(-) Małgorzata Grzyb

Przygotował(a): Daria Piątek

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


